
 

 
 
 
SISENA REUNIÓ DEL CURS 2021-2022 
Dimecres 18 de MAIG del 2022 
 
9 Assistents: 2 mestres del col·legi S. Cristòfol; mestra del col·legi Sant Lluis; 
directora de la llar d’infants Municipal; l’educadora social Municipal; l’Anna 
Méndez, Regidora d’Educació; Maria Llauradó, Regidora de Comunicació; la M. 
Carme, coordinadora de l’EDE i la dra. Mª Jesús Comellas, assessora d’Espais de 
Debats Educatius. 
  
 
Parlem una mica de l’autonomia avui en dia. De cóm acompanyem per anar 
augmentant aquesta habilitat.  
 

- La importància de la reiteració de la conducta que volem que assoleixin 
els infants. No és el mateix saber vestir-se, que vestir-se cada dia. 

- Els WhatsApp dels grups de pares van plens de missatges preguntant pels 
deures dels seus fills. Hi ha una tendència a confondre’s pensant que 
controlar als fills/es és ser millor pare/mare 

- Les famílies no sempre tenen clar què és capaç de fer l’infant a cada edat. 
 
Les enquestes. S’han començat a passar a les famílies. Aprofitant que s’havia de 
demanar permís, ja se’ls ha enviat i als infants es passarà en breu. Veient les 
respostes, sembla que els pares són més sincers quan parlen dels adolescents 
que quan ho fan dels infants més petits. L’etapa de l’adolescència comporta una 
relació més complexa entre pares i fills i això pot condicionar les respostes. 
  
Es planteja presentar a les famílies el que s’està fent a l’EDE quan hi hagi les 
reunions de principi de curs a les escoles. Recordar la possibilitat d’omplir les 
enquestes i també poder anticipar que tindran la informació dels resultats durant 
el curs. 
 
Caldrà perfilar com es presentaran els resultats de la informació obtinguda per 
poder facilitar la reflexió a les famílies: fer gràfiques tipus formatgets, un QR amb 
la informació obtinguda i separada per franges d’edat, ... 
 
La Setmana sense Pantalles finalment es farà del 17 al 23 d’octubre. La Mª Jesús 
es reserva el dimecres 19 per poder participar en alguna de les activitats que es 
vagin programant. 
 
La difusió per les xarxes. La Regidora de Comunicació, Maria Llauradó, assisteix 
avui per explicar-nos quines opcions hi ha per poder fer divulgació de les 
enquestes a les famílies. Es planteja de poder fer difusió a través de les xarxes 
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per arribar a aquelles famílies del poble que no porten els seus fills a les escoles 
del poble. No sembla que sigui un canal útil per arribar a moltes famílies. Es farà 
a través de les AMPAS de les escoles. 
 
La Carlota ens recorda que aquest divendres hi ha l’acte inaugural del V Fòrum 
del PEB.   
 
Ens acomiadem fins el proper curs. S’enviarà proposta de calendari per poder-lo 
consensuar. 
 
 
 


